
PROTOKÓŁ Nr 32/2021

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju
Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy odbytego w dniu 24 czerwca 2021 r.

w świetlicy wiejskiej w Dylewie.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 1200 - zakończono godz.1500

Przewodniczył: Pan Zbigniew Napłoszek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Adam Szczepkowski – Wójt Gminy, 
2. Pani Sylwia Kierebińska – Skarbnik Gminy, 
3. Pan Sławomir Sapryka- Zastępca Wójta
4. Pan Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy
5. Pan Jarosław Świniarski- Inspektor
6. Pan Rydiger Kupisz- Inspektor

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy-Pan Zbigniew Napłoszek-dokonał otwarcia
posiedzenia komisji, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił projekt porządku obrad.
Powiadomił, że Pan Sekretarz złożył wniosek o przesunięcie 3 punktów na początek obrad. Punkt
5,8,9. 
Sekretarz  Gminy-  Jan  Sokołowski- powiadomił  o  wykreśleniu  punktu  6  tj.  Ocena  stanu
technicznego  budynków  i  urządzeń  będących  mieniem  gminy  z  powodu  braku  obecności
pracownika  merytorycznego  na  Komisji.  Powiadomił  także,  że  radni  otrzymali  materiały
dotyczące tego punktu na portal Posiedzenia.pl.
Radna  Gminy-  Pani  Halina  Gutowska- złożyła  wniosek  o  dodanie  do  porządku  obrad
omówienie  skargi  na  działanie  Wójta  przez  Państwa  S.  oraz  dodanie  petycji  w  sprawach
mieszkaniowych.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska-  złożyła wniosek o dodaniu do porządku obrad w
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na rzecz Banku Spółdzielcz
ego  w  Olsztynku  na  nieruchomość  będącą  własnością  Gminy  Grunwald,  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  2021-2032,  oraz  w  sprawie  zmian  w
budżecie Gminy Grunwald na 2021 rok.
Sekretarz  Gminy-  Jan Sokołowski- powiadomił,  że  na sesji  zostanie przedłożona uchwała w
sprawie  formularza,  wniosku  na  dodatek  mieszkaniowy.  Poinformował,  że  ona  była  na
poprzedniej sesji już przygotowana jednak załącznik musiał zostać poprawiony.
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Podinspektor-  Pani  Iwona  Mikołajczak- poinformowała,  że  w  sprawie  zmiany  wniosku  o
przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru  deklaracji  o  dochodach  gospodarstwa
domowego jest to uchwała, która wraca z XXXVI sesji została ona podjęta przez radę natomiast
rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdziło, że podpunkt 13 w załączniku powinien zostać wykreślony
i uchwała się niczym nie różni. Trzeba od nowa podjąć zmiany w tej uchwale.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- przedstawił projekt porządku
obrad Komisji.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazili  zgodę .

Komisja Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji
Rewizyjnej Rady Komisji Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg.

następującego wyszczególnienia:

1. Otwarcie- stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów.
3.1. Protokół nr 30A/2021 z KSWiP z dnia 16.04.2021r.
3.2. Protokół nr 30B/2021 z KBRiRG z dnia 14.05.2021r. 
3.3. Protokół nr 31/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 24.05.2021r.
4. Ocena wykonania budżetu za rok 2020.
5. Informacja o planowanych remontach szkół.
6. Stan przygotowań obiektów sportowo- rekreacyjnych do sezonu letniego.
7. Organizacja zajęć dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji.
8. Ocena zaawansowania inwestycji gminnych zaplanowanych na 2021rok.
9. Rozpatrzenie skargi Państwa R. i M. S. na działanie Wójta Gminy Grunwald.
10. Stwierdzenie zasadności petycji złożonej przez Instytut Strategii 2050 warmińsko- mazurskie
przy Stowarzyszeniu Polska 2050.
11. Zaopiniowanie przez Komisję Rady Gminy projektów uchwał:
11.1. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Grunwald wotum zaufania;
11.2. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok;
11.3. w sprawie nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy;
11.4.  w  sprawie  zatwierdzenia  Wieloletniego  Planu Inwestycyjnego  Gminy Grunwald  na  lata
2021-2025;
11.5. w sprawie uchylenia uchwały Nr. XXX/227/2020 z dnia 25 listopada 2020 roku w sprawie
zmiany strategii rozwoju społeczno- gospodarczego gminy Grunwald na lata 2016/2026;
11.6.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald
nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Dylewo działka nr 5/20;
11.7. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dzieci w Żłobku Gminnym w Stębarku;
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11.8. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na 2021-2032;
11.9. w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2021 rok.
11.10.w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki  na rzecz Banku Spółdzielczego w
Olsztynku na nieruchomość będącą własnością Gminy Grunwald;
12. Wolne wnioski i zapytania.
13. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad.pkt.3.,  3.1.,3.2.,3.3.   Przyjęcie protokołów.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołów nr 30A/2021 z KSWiP z dnia 16.04.2021r., nr 30B/2021 z KBRiRG z dnia 
14.05.2021r. oraz protokół nr 31/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 24.05.2021r. bez 
odczytywania.

Radni uwag nie zgłosili.

Komisja Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji
Rewizyjnej Rady Komisji Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła protokoły nr 30A/2021,

30B/2021 oraz 31/2021.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.  5.,7.  Informacja  o  planowanych  remontach  szkół  oraz  organizacja  zajęć  dla  dzieci  i  
młodzieży w okresie wakacji.

Sekretarz Gminy- Jan Sokołowski-  przedstawił informację na temat planowanych remontów w
szkołach oraz organizacja zajęć dla dzieci i  młodzieży w okresie wakacji ( załącznik nr. 2 i 3).
Powiadomił,  że  materiały  zostały  przesłane  na  portal  Posiedzenia.pl.  Przedstawił  dyżury
przedszkoli w okresie wakacji, które są dostępne na stronie internetowej Gminy Grunwald.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.4.   Ocena wykonania budżetu za rok 2020.  

Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- przedstawiła informację na temat oceny wykonania
budżetu za rok 2020. Poinformowała, że materiały zostały przesłane na portal Posiedzenia pl. i
przedstawione na poprzedniej Komisji i Sesji ( załącznik nr 4).

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.  6. Stan przygotowań obiektów sportowo- rekreacyjnych do sezonu letniego.  
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Zastępca  Wójta-  Pan  Sławomir  Sapryka-  przedstawił  stan  przygotowań  obiektów sportowo-
rekreacyjnych do sezonu letniego w poszczególnych miejscowościach ( załącznik nr 5). Materiały
zostały przesłane radnym na portal Posiedzenia pl.
Radna Gminy- Pani Halina Gutowska- zapytała czy siłownia w GOK-u działa?
Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że nie jest w stanie nic powiedzieć na ten
temat ponieważ informację na ten temat posiada dyrektor GOK-u.
Radna  Gminy-  Pani  Cecylia  Lecewicz-  Husar- zapytała,  czy  jeżeli  ktoś  mimo  słabego  stanu
boiska w Gierzwałdzie chciałby z niego skorzystać to czy miałby taką możliwość?
Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że nie jest to taki stan, który wykluczał
by  boisko  z  użytkowania.  Trzeba  by  było  po  prostu  uważać,  w  wyniku  użytkowania
nawierzchnia niszczeje.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek-  zapytał  w  jakim  stanie
znajdują  się  obiekty  sportowo-  rekreacyjne  w poszczególnych  sołectwach?  Omówiliśmy  tylko
dwa największe obiekty gminne.
Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że te zagadnienia przygotowywał Pan
Gawroński tam będą omówione place zabaw, boiska niestety jest nieobecny.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.9.  Rozpatrzenie skargi Państwa R. i M. S. na działanie Wójta Gminy Grunwald.  

Radna Gminy- Pani Halina Gutowska-  przedstawiła,  treść złożonej  skargi dotyczącej  zakresu
działań Wójta w okresie zimowym. Komisji nie przedstawiono dokumentów dotyczących prac
odśnieżania  oraz  dokumentów  potwierdzających  wykonanie  i  rozliczenie  usług.  Sposób
zgłaszania zapotrzebowania na odśnieżanie nie został jednoznacznie określony. Za posypywanie
piaskiem  był  odpowiedzialny  Referat  Gospodarki  Komunalnej.  Na  każde  zgłoszenie  było
posypywane  piaskiem,  ze  względu  na  fakt  przechowywania  sprzętu  pod  gołym  niebem
posypywarka  często  zamarzała  wtedy  posypywano  ręcznie  z  przyczepy.   Komisja  Skarg
Wniosków i Petycji uznała skargę za nie zasadną.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt. 10. Stwierdzenie zasadności petycji złożonej przez Instytut Strategii 2050 warmińsko-
mazurskie przy Stowarzyszeniu Polska 2050.

Radna Gminy- Pani Halina Gutowska-  przedstawiła treść petycji, w której  Instytut wnioskuje,
aby  w  uchwale  o  zasadach  wynajmowania  lokalów  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego
zasobu gminy przepisy dające uprawnienia Wójtowi do oddania w najem lub podnajem lokalu na
czas  nie  oznaczony  osobom  z  niepełnosprawnością  w  stopniu  umiarkowanym  i  znacznym
wychodzącym z systemu pieczy zastępczej  bez konieczności spełnienia wymagań dotyczących
warunków  zamieszkania  oraz  kryterium  dochodowego.  Po  przeanalizowaniu  treści  wniosku
Komisja  Skarg  Wniosków  i  Petycji  uznaje,  że  wspieranie  osób  niepełnosprawnych  i
wychodzących z systemu pieczy zastępczej jest działaniem zmierzającym w kierunku poprawy
warunków  życia  tych  osób,  wyrównującym  ich  szansę  na  samodzielne  funkcjonowanie  w
społeczeństwie.  Komisja  rekomenduję  wystąpienie  z  wnioskiem  do  Wójta  o  przygotowanie
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projektu uchwały dotyczącej realizacji wniosku złożonego przez Instytut Strategii 2050, ponadto
Komisja  wnosi  o  przygotowanie  analizy  sytuacji  dotyczącej  skargi  problemu  opisanego  we
wniosku obejmujących mieszkańców Gminy Grunwald.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11. Zaopiniowanie przez Komisję Rady Gminy projektów uchwał:
 
Ad.pkt.11.1. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Grunwald wotum zaufania;

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.2. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok;

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.3.w sprawie nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy;

Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- poinformowała, że w dniu dzisiejszym otrzymała na
skrzynkę e-mail uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania
wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy Grunwald w sprawie nieudzielenia Wójtowi Gminy
Grunwald absolutorium za 2020. Pani Skarbnik odczytała treść uchwały( załącznik nr 6).
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- przerwał Pani skarbnik pytaniem czy ma zamiar przeczytać 
całą uchwałę.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że tak ma taki zamiar.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- poinformował, że każdy otrzymał uchwałę i przeczytał więc 
nie ma potrzeby czytania całej uchwały, stwierdził, że to zbędna strata czasu.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że zawsze było odczytywane i 
każdy powinien się dokładnie zapoznać z tym wnioskiem. Dlatego, że gdyby były jakiekolwiek 
pytania można by było na nie odpowiedzieć teraz.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał czy Pani skarbnik jest w stanie odpowiedzieć na 
pytania dotyczące tej uchwały w ramach kompetencji jakie RIO Pani przyznało ?
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  nie.  Mam  kompetencje  na
odpowiedzenie na pytania jeżeli jakieś się pojawią w tym temacie bo mogą się pojawić. 
Pani skarbnik odczytała pozostałą część uchwały ( załącznik nr 6).
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek-  po odczytaniu przez Panią
skarbnik uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej potwierdził, ze w dniu 10 czerwca 2021 roku
na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej złożono wniosek o nieudzielenie Wójtowi Gminy Grunwald
absolutorium.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- zapytała czy w związku z negatywną opinia
RIO Komisja Rewizyjna nadal utrzymuję swój wniosek o negatywną ocenę ?
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- odpowiedział, że w tej chwili
nie może wypowiedzieć się za całą Komisję Rewizyjną.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał Pani Przewodniczącej czy jest to pytanie skierowane
do przewodniczącego czy do całej Komisji ?
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Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska- odpowiedziała  ,  że  do  całej  Komisji
Rewizyjnej.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- odpowiedział, że to nie jest miejsce do tego żeby w tej chwili
Komisja Rewizyjna deklarowała jakąkolwiek odpowiedź. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek-  odpowiedział,  że otrzymali
odpowiedź przed rozpoczęciem Komisji i nie byli wstanie się jeszcze zapoznać. 
Radna Gminy- Pani Ewa Ziejewska- stwierdziła, że Pani skarbnik tak pięknie czytała i zapytała o
protokół kontrolny RIO kiedy będzie możliwość go zobaczyć ?
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że będzie dostępny przed sesją na
pewno. Zajęłam się tym żeby zrobić zmiany do budżetu i zajmę się tym jutro, jak nie jutro to w
poniedziałek. I zostanie opublikowany.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- stwierdził, że nie może być tak
żebyśmy dostawali dokumenty ważne godzinę przed rozpoczęciem sesji. Nie każdy jest w stanie
na bieżąco zapoznać się z materiałami. Można to potraktować jako wniosek formalny, żeby unikać
takich sytuacji. 
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że protokół  pokontrolny nie  ma
związku z sesją. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- odpowiedział, że ma związek z
Radą Gminy.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że oczywiście, ale nie typowo z tą
sesją która będzie odbywała się we wtorek.
Radny  Gminy-  Pan  Ryszard  Bala- odpowiedział,  że  o  przygotowaniu  czy  udostepnieniu
protokołu  z  kontroli  RIO  słyszeliśmy  miesiąc  temu.  Proszę  nam  wyjaśnić  jakiej  procedury
wymaga skopiowanie protokołu i przesłanie radnym? Pani deklarowała, na posiedzeniu Komisji
w maju, że to zostanie lada dzień udostępnione. Czekamy na ten protokół ponad miesiąc i na
razie w dalszym ciągu go nie ma. Może w poniedziałek, ale nie wiadomo czy w wielkanocny czy
może  jakiś  inny.  Proszę  nam  wyjaśnić  jakiej  procedury  wymaga  udostępnienie  Radnym
dokumentu, który w Gminie już jest od miesiąca ?
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  informowała  na  ostatnim
posiedzeniu,  że  zostanie  przed  sesją  opublikowany  i  tak  będzie.  Zostanie  opublikowany  do
poniedziałku. Jakiej procedury? Wymaga skanowania. Jest to dokument, który posiada prawie 400
stron, to jest sporo czasu poświęconego na tą rzecz więc po prostu wymaga czasu. 
Radny  Gminy-  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  czy  na  400  stron  rezerwuję  Pani  miesiąc  czasu  ?
Pogratulować Pani operatywności przy tak prostych czynnościach biurowych.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że jakby robiła tylko to mogłabym
się  tym  zająć,  ale  moja  praca  nie  polega  tyko  na  skanowaniu  dokumentów.  Mam  dużo
ważniejszych i istotniejszych rzeczy do zrobienia. Wiem, że to też jest istotna rzecz i obiecałam, że
przed sesją będzie opublikowane i będzie.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- odpowiedział proszę nie sprowadzać swojej roli do operatora
skanera  czy  drukarki.  Pani  jest  główną  księgową  Urzędu  Gminy  i  ma  Pani  do  dyspozycji
kilkunastu pracowników w referacie finansowym i w Urzędzie Gminy. Pani zasłania się tym, że
ma Pani ważniejsze sprawy. Do tego wystarczy asystentka, praktykantka, która jest w Urzędzie.
Pani  nie  musi  tego  osobiście  robić.  Użalanie  się  tak  jak  słyszeliśmy  na  posiedzeniu  Komisji
Rewizyjnej, że Pani przerywa urlop, żeby przyjść na posiedzenie komisji. Wcześniej użalanie się,
że Pani po nocy pracuję nad projektem budżetu wydaję się nie na miejscu. Pani jest po to, żeby
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wykonywać swoją pracę, a my jesteśmy od tego żeby oceniać wyniki tej pracy nie zależnie kiedy
Pani ta pracę wykona.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-odpowiedziała,  że  nie  użala  się  nad  sobą,  ja
poinformowałam , że nie jestem w stanie zrobić skanu w tej chwili bo po prostu jestem na urlopie
i jak wrócę z urlopu to to zrobię. Taka była informacja na posiedzeniu Komisji.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska-  zapytała czy ten dokument nie miał wersji
elektronicznej  ?  Inne  dokumenty  pokontrolne,  z  którymi  miałam do  czynienia  były  w wersji
elektronicznej.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  niestety  nie.  Jest  w  wersji
papierowej tylko. 
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- zapytała czy nie można wystąpić do RIO o
wersję elektroniczną? Bo pewnie mają.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że można, ale to będzie dłuższy czas
niż teraz jak go zeskanuję.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.4. w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Grunwald
na lata 2021-2025;

Radny  Gminy-  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  spodziewał  się  takiego  rozwoju  sprawy
związanej z opracowywaniem Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. Ponad dwa lata Wójt mozolił
się  z  opracowaniem  tego  planu  i  w  końcu  udało  się.  Myślę,  że  powinniśmy  uznać  że  Wójt
wykonał  uchwałę  z  kwietnia  2020  roku  z  poprawkami,  które  podejmowaliśmy  przesuwając
termin i że wykonał tą uchwałę do końca czerwca 2021 roku. Uważam że w tej chwili rolą Rady
jest ocena tego co zostało przedstawione, co zostało z mozołem wypracowane i przedstawione.
Myślę,  że  w  tej  chwili  nie  ma  potrzeby  żebyśmy  w  taki  pośpieszny  sposób  tą  uchwałę
przyjmowali. Powinniśmy poznać po pierwsze kryteria wyboru tych inwestycji, które się w tym
wieloletnim planie inwestycyjnym znalazły, uzasadnienie tych wniosków, które zostały złożone
do wieloletniego planu i  dokonać selekcji  tych przedsięwzięć,  które mają być zrealizowane w
następnych pięciu latach. Pochopne działanie w tej  sprawie będzie negatywnie skutkowało na
kolejne lata funkcjonowania Gminy. Dlatego proponuję, żeby ten projekt uchwały został poddany
dalszej  pracy  w  Komisjach  Rady  po  to,  żeby  radni  mogli  sprawdzić  z  jakiego  tytułu  dana
inwestycja  się  znalazła  w planie  a  jaka  nie,  jakie  są  uzasadnienia  podjęcia  takiej  a  nie  innej
inwestycji, jakie są możliwości jej wykonania. Dlatego stawiam wniosek o przełożenie pracy nad
Wieloletnim  Planem  Inwestycyjnym  po  zapoznaniu  się  Komisji  z  tymi  uwarunkowaniami,  o
których wcześniej mówiłem
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew Napłoszek-  odpowiedział,  że  w pełni
popiera wniosek Pana Bali. 
Radna  Gminy-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  zapytała  dlaczego  w  miejscowości   Grunwald
inwestycje zostały zaplanowane dopiero jako rezerwowe mimo, że przez 5 lat nie będziemy mieć
żadnej inwestycji ?
Zastępca  Wójta-  Pan Sławomir  Sapryka- odpowiedział,  że  była  to  decyzja  zespołu.  Wnioski,
które zostały złożone zostały rozesłane do członków komisji, każdy miał prawo się wypowiedzieć
i  przedstawić  swoje  uwagi.  Uwag żadnych nie  było  dlatego  według  kryteriów,  które  zostały
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przyjęte  została wybrana,  zaplanowana ta lista 30 inwestycji,  które zostały zaproponowane w
pierwszej kolejności. 
Radna Gminy- Pani Krystyna Zwalińska- zapytała kto o tym zadecydował ?
Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że projekty miejscowości Grunwald nie
są wcale wyrzucone. Jest to program kroczący w miarę uzyskania dofinansowania i uzyskania
własnych  środków  plan  ten  może  być  zmieniany,  nie  jest  to  ustalone  raz  na  zawsze  w  tej
kolejności  jaka została zapisana.  Jeśli  uda nam się pozyskać pieniądze na drogi,  które zostały
zgłoszone przez sołectwo Grunwald oczywiście zgłosimy taki wniosek o zmianę i będziemy robić
je w pierwszej kolejności.
Radna  Gminy-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  odpowiedziała,  że  są  pozyskiwane  pieniądze  z
projektu  wsi  popegeerowskich.  Grunwald  to  jest  wieś  popegeerowska  i  tez  może  uzyskać
pieniądze na zrobienie przynajmniej jednej drogi. Nie mieści się w głowie, żeby przez 5 lat nic nie
było zrobione. My z sołtysem malowaliśmy plac zabaw, żeby oszczędzić wydatki dla Gminy a w
to miejsce nie mamy nic. 
Zastępca  Wójta-  Pan Sławomir  Sapryka- odpowiedział,  że  takie  działania  chwalą się.  Każda
inicjatywa społeczna buduje jedność. Brawo za to. Jednak miejscowości popegeerowskie to cała
nasza Gmina. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  owszem  były  przesłane
informację na e-mail do radnych. Dwie radne brały udział w pracy zespołu jednak w momencie
kiedy spotkaliśmy się już ja wnosiłam uwagi co do kolejności tych inwestycji wskazywałam, że w
Stębarku  palącą  potrzeba  jest  obecnie  budowa  świetlicy  niż  skateparku.  Wniosek  ten  został
przemilczany bez wprowadzenia go do planu. Popieram wniosek Pana Bali, abyśmy jako Rada na
Komisjach przedyskutowali ten dokument traktując obecną wersję jako materiał wyjściowy do
uchwały.
Radna  Gminy-  Pani  Ewa  Ziejewska- odpowiedziała,  że  także  popiera  wniosek  Pana  Bali.
Stwierdziła  że  jest  wiele  nie  jasności  i  niedomówień.  Musimy  się  spotkać  przeanalizować  i
wówczas dopiero jakiekolwiek decyzję podejmować.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-odpowiedział, że to jest wszystko tylko zarys. To nie jest
tak,  że  będziemy  wszystkie  te  inwestycję  w  takiej  kolejności  wykonywać.  Wszystko  jest
uzależnione od tego ile na jaką inwestycję będzie można pozyskać ze wsparcia zewnętrznego.
Wiadomo, że nas na większość inwestycji nie stać jako Gminy z naszego budżetu. Jeżeli będzie w
danym roku możliwość uzyskania środków no to będziemy z tego korzystać, czyli te inwestycję
będą przesuwane, jeżeli nie to będą czekały na swoją kolej. Jeżeli nie będzie środków to nie ważne
czy ona jest na pierwszej pozycji czy na ostatniej tylko w momencie kiedy pojawią się możliwości
sfinansowania tej inwestycji. Nie można się sugerować tą kolejnością.

Radni Gminy Grunwald w głosowani jawnym przegłosowali wniosek o skierowaniu do Komisji projektu
uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Grunwald na lata 2021-

2025 wraz z planem:
- za 9 głosów 
- 1 przeciw

- brak głosów wstrzymujących
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Radni Gminy przegłosowali skierowanie do Komisji projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Grunwald na lata 2021-2025 wraz z planem.

8. Ocena zaawansowania inwestycji gminnych zaplanowanych na 2021rok.

Inspektor-  Pan  Jarosław  Świniarski-  przedstawił  stan  zaawansowania  realizacji  inwestycji
Gminy Grunwald w 2021 roku ( załącznik nr 7).

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.5.  w sprawie  uchylenia  uchwały  Nr.  XXX/227/2020  z  dnia  25  listopada  2020  roku
w  sprawie  zmiany  strategii  rozwoju  społeczno-  gospodarczego  gminy  Grunwald  na  lata
2016/2026;

Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- stwierdził, że chciałby znać motywy takiego działania. O
tym dlaczego ta  uchwała miała być podjęta w 2020 roku Państwo byli informowani przynajmniej
dwa  lub  trzy  razy  na  Komisjach.  Ostatecznie  na  sesji  została  podjęta.  Chciałbym  żeby
zaprotokołować,  że  zgłaszam  swój  stanowczy  sprzeciw,  aby  tej  uchwały  nie  uchylać  żeby
obowiązywała  dalej  ponieważ  tam  zostały  poczynione  już  daleko  idące  kroki  związane  z  tą
uchwałą.  Złożyliśmy  wniosek  do  Marszałka  o  dofinansowanie  budowy  targowiska  w
Gierzwałdzie  jak  Państwo  wiecie  za  Państwa  zgodą.  Byliście  Państwo,  na  każdym  etapie
informowani o tym w jakim kierunku i w jakim celu składamy ten wniosek. Zostaliście Państwo
poinformowani  o  dofinansowaniu,  które  zostało  uzyskane  o  tym,  że  jest  podpisana  umowa
natomiast teraz jak już dochodzi do finalizowania całego przedsięwzięcia Państwo chcecie nam
przeszkodzić i  działać przeciwko mieszkańcom naszej  Gminy i  przeciw rozwojowi tej  Gminy.
Niech się Pan Bala nie śmieje. To jest centrum Gierzwałdu, które może się rozwijać i coś pięknego
może tam powstać. Będą do nas przyjeżdżać osoby z zewnątrz które chcą tutaj handlować i też ci
którzy chcą tutaj  robić zakupy. Głównie jest myśl taka, żeby to nasi lokalni producenci  mogli
sprzedawać swoje wyroby czy produkty. Jeżeli doprowadzicie Państwo do tego, że te targowisko
nie będzie mogło powstać to mówię tutaj  z pełną odpowiedzialnością,  że będę składał pozew
przeciwko  Radzie.  Nie  pozwolę  na  to,  żeby  taka  ogromna  praca  została  zmarnowana  i  tyle
środków, które zostały zaangażowanych. 
Radna  Gminy-  Pani  Ewa  Ziejewska- odpowiedziała,  że  dla  niej  ważniejsza  jest  stacja
podnoszenia ciśnienia wody, a nie ryneczek ,który nie jest taką potrzebą. Tłumaczyliśmy Panu, ale
Pan nas  w ogóle  nie  słucha.  Rozumiem,  że  jest  to  fajna rzecz,  ale  nie  jest  to  rzecz  pierwszej
potrzeby. Jeżeli jakieś środki można było pozyskać dlaczego na tą stację Pan nie pozyskał? Już
dwa i pół roku jest Pan Wójtem i ta woda jest w jeszcze gorszej sytuacji niż była. 
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że jeżeli  chodzi o zarzut dlaczego nie
pozyskałem środków na stację to przypomnę Pani, że problem z wodą dla Dylewka i dla Dylewa
jest już przynajmniej  około 30 lat.  Ja Wójtem jestem dopiero dwa lata i proszę zobaczyć ile ja
środków pozyskałem, proszę to sobie policzyć. Nie było w historii Gminy Wójta, który by w tak
krótkim okresie czasu pozyskał tyle środków. Ja to Pani udowodnię i pokażę to Pani na cyfrach.
Co do stacji ciśnienia wody to pracujemy nad tym. Jest podpisana umowa z wykonawcą część
prac już została wykonana, został ostatni etap wykonawca czeka na dostawę stacji kontenerowej
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jeżeli wszystko się dobrze ułoży to w lipcu na pewno stacja powstanie. Nie jest tak, że jedno jest
ważne a drugi nie jest ważne.  Jedno zadanie i  drugie jest bardzo ważne bo dla mieszkańców
Dylewka  jest  ważna  ta  stacja  natomiast  dla  pozostałych  mieszkańców  może  być  właśnie  te
targowisko. Jedno drugiemu nie przeczy. I na jedną i na drugą inwestycję pozyskujemy środki. Z
tych środków popegeerowskich na gospodarkę wodną uzyskaliśmy 1.800.000,00 zł.  Pokaże mi
Pani Gminę w naszym Powiecie, która pozyskała choćby połowę takich środków, gminę wiejską.
Nie ma takiej  Gminy. Jak dobrze pójdzie  i  Rada zechcę przyjąć tą darowiznę to w 2022 roku
powstanie stacja uzdatniania wody w Gierzwałdzie. 
Radna Gminy- Pani Ewa Ziejewska- odpowiedziała, żeby Pan Wójt pokazał jakie są koszty tych
wszystkich inwestycji. 
Inspektor-  Pan  Jarosław  Świniarski-  odpowiedział,  że  poprzednia  rada  zlikwidowała
aglomerację.  Miała  możliwość  w  95%  dofinansowania  inwestycji  wodociągowych.  Z  tego
programu  są  małe  środki  i  ledwo  wystarczają  na  kanalizację  i  inne  rzeczy.  Tu  po  prostu
poprzednia  władza  zrobiła  przecięcie  i  uniemożliwiła  pozyskiwanie  środków  w  ramach
aglomeracji.  W  przeciągu  4  tygodni  stacja  zostanie  włączona  do  ruchu.  Jeżeli  chodzi  o  te
targowisko  to  nie  jest  tak,  że  my  byśmy  chcieli  pieniądze  na  to  co  potrzeba.  Pieniądze  się
pojawiają konkursy są ogłaszane i jeżeli nie skorzystamy  w tym momencie, kiedy nam się daje
pieniądze tylko się odwrócimy plecami bo mamy inne ważniejsze rzeczy to nie skorzystamy ani z
jednego ani z drugiego bo będziemy chcieli tylko na to co w danym momencie nie jest dostępne
dla nas.
Radna  Gminy-  Pani  Ewa  Ziejewska-  zapytała  czy  jest  kalkulacja  przedstawiona  jaki  koszt
będziemy ponosić żeby utrzymać targowisko ?
Inspektor- Pan Jarosław Świniarski- odpowiedział, że analizowaliśmy koszty i tutaj jest przyjęte
rozwiązanie,  żeby  nie  wchodzić  w koszty opracowaliśmy koncepcję  żeby zrobić  ten obiekt  w
miarę  bezobsługowo.  Tam  obsługa  polegałaby  na  tym  ze  osoba  z  Referatu  przeszła  by  raz
dziennie  i  sprawdziła  stan  techniczny  czy  to  wszystko  funkcjonuje.  Utwardzenie  byłoby  na
całości,  sanitariat,  który  by  powstał  byłby  bezobsługowy  na  żeton  byłby  włączany,  wszelka
energia  jaka  by  tam była  to  są  zaplanowane  panele  fotowoltaiczne,  które  by  pokryły  koszty
energii. Nie byłoby kosztów dla Gminy bo zrobilibyśmy to w taki sposób, że ta technologia, która
byłby wprowadzona nie wymagałaby obsługi jakiejś i jakiś kosztów związanych z energią.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- stwierdziła, że w momencie kiedy Pan Wójt
przypomniał na jednej z sesji ze targowisko powstaje w oparciu o uchwałę zmieniająca strategię
wówczas przystąpiłam do analizy tego co zaistniało i również rozmawiałam o tym z radca, który
potwierdził moje wątpliwości co do poprawności przeprowadzonej zmiany strategii. To co mówi
dzisiaj  Pan  Świniarski  zaczyna  do  mnie  przemawiać  za  tym,  aby  wnioskować  o  zdjęcie  tej
uchwały z porządku obrad na najbliższej sesji, aby nie robić niepotrzebnego zamieszania. Zawsze
można do tej  uchwały wrócić  jeżeli  Państwo zdecydujemy o budowaniu tego targowiska być
może  będzie to zasadne. Targowisko jest obiektem użyteczności publicznej.  Mamy w strategii
zadań  w  celach  szczegółowych  4.1  punkt  B  zagwarantowanie  przestrzeni  pod  obiekty
użyteczności publicznej natomiast w punkcie 5b mamy budowę obiektów. Moim zdaniem te dwa
istniejące już strategie gwarantowały podstawę do budowy targowiska i realizacji targowiska. Nie
chcę żeby moje wyobrażenie o tym czy jest to zgodne z prawem czy nie stanęło naprzeciwko
inwestycji, która może ale nie musi nam być potrzebna. Rada niech zdecyduje czy potrzebne jest
nam  targowisko,  a  jeżeli  będzie  okoliczność  taka  będę  chciała  żeby  strategia  wróciła  do
poprzedniego wysokiego stopnia ogólności.  
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Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- stwierdził, że z większa stanowczością powinniśmy dążyć do
tego, żeby nie dać się wpuszczać w takie kanały jak np. za zakupem autobusu czy z powołaniem
Grunwaldzkiego  Centrum  Sportu  bo  to  miało  pięknie  wyglądać  w opowiadaniach  natomiast
kiedy  przyszedł  czas  na  realizację  okazuję  się,  że  to  są  przedsięwzięcia  generujące  znacznie
wyższe koszty niż rozwiązania które funkcjonowały do tej pory. W związku z tym to ze ktoś nam
daje 60 % czy 80% dofinansowania na targowisko to jeszcze nie jest sukces bo do tych 60% czy
80%  musimy  dołożyć  40%  lub  20%  kosztów  na  samą  budowę,  a  potem  na  utrzymanie,
eksploatację,  remonty  itd.  Czy  targowisko  jest  nam  potrzebne  ?  Radzę  przejechać  się  w  dni
targowe  do  tych  dużych  miast  powiatowych  Nidzica,  Ostróda,  Iława,  czy   Lubawa   i
Olsztynekczy i tam zobaczycie, że zmieniają się preferencję i oczekiwania klientów. Inwestowanie
pół  miliona  złotych  w  coś  co  może  służyć  przez  kilka  miesięcy  letnich  wydaję  się
przedsięwzięciem  mało  racjonalnym.  Dlatego  uważam,  że  nie  powinniśmy  zdejmować  tego
projektu uchwały tylko kontynuować, żeby doprowadzić strategię do stanu sprzed grudnia 2020
roku.  Co  do  motywów  parcia  Wójta  na  załatwienie  tego  targowiska  nie  mamy  co  do  tego
wątpliwości, ze najpierw było załatwienie pieniędzy i projektu, a teraz wszelkimi sposobami dąży
się do tego żeby to zrealizować bo już gdzieś coś się obiecało i teraz trudno się z tego wycofać. To
my  jesteśmy  od  tego,  żeby  czuwać  nad  tym  aby  przedsięwzięcia,  które  podsuwa  nam Wójt
przynosiły nam korzyści, a nie tylko koszty. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  jedyne  co  możemy
zdecydować to, że nie będzie targowiska, a dopiero wtedy podejmiemy taką decyzję, żeby wrócić
ze strategią do poprzedniej formy. Inaczej narobimy bigosu.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek-  zgłosił  wniosek  Pani
przewodniczącej o wycofanie z porządku obrad sesji uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr
XXX/227/2020  z  dnia  25  listopada  2020  roku  w  sprawie  zmiany  strategii  rozwoju  społeczno-
gospodarczego gminy Grunwald na lata 2016/2026;

Radni Gminy Grunwald w głosowani jawnym przegłosowali wycofanie z porządku obrad sesji uchwały w
sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/227/2020 z dnia 25 listopada 2020 roku w sprawie zmiany strategii

rozwoju społeczno- gospodarczego gminy Grunwald na lata 2016/2026;

-1 głos za 
- 6 głosów przeciw

- 3 głosy wstrzymujące

Wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/227/2020 z
dnia 25 listopada 2020 roku w sprawie zmiany strategii rozwoju społeczno- gospodarczego gminy

Grunwald na lata 2016/2026 nie został przyjęty.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.6. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy Grunwald
nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Dylewo działka nr 5/20;
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Inspektor-  Pan  Rydiger  Kupisz-  przedstawił  treść  uchwały  dotyczącej  nabycia  na  własność
Gminy  Grunwald  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Dylewo
działka nr 5/20. Dodał, że chodzi o boisko przy świetlicy. KOWR występuję o zmianę podstawy
prawnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- zapytał czy w dalszym ciągu
będzie to boisko ?
Inspektor- Pan Rydiger Kupisz- odpowiedział że tak. Nie można tego zmienić.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.7.w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dzieci  w  Żłobku  Gminnym  w
Stębarku;

Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski- zapytał  czy  po  zakończeniu  projektu  będzie  120zł  +
wyżywienie?
Sekretarz Gminy- Pan Jan Sokołowski- odpowiedział,  ze plan przewiduje okres od września
2020 do 2023 roku jest to okres dwóch lat. Zakończy się i wtedy będziemy podchodzić do tematu.
Zobaczymy czy będzie zainteresowanie rodziców. Nie wiadomo co będzie za dwa lata. Jak wiemy
ceny rosną.  Teraz  wydatki  na wyżywienie są  pokryte chyba ze by drastycznie  wzrosły  ceny.
Trudno powiedzieć co będzie za dwa lata.

Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.11.8.,11.9.  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Grunwald na  
2021-2032; oraz w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2021 rok;

Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- przedstawiła, że jeżeli chodzi o zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Grunwald to został dorzucony punkt dotyczący przebudowy drogi
Gminnej w miejscowości Stębark łączne nakłady zostały opisane jako 1.036.374,02 zł natomiast na
rok  2021  401.000,00  zł.  Jeżeli  chodzi  o  zmiany  w  budżecie  to  od  ostatniej  sesji  została
rozdysponowana  rezerwa  ogólna  przeznaczona  na  stypendia  socjalne  w  kwocie  16.000,00  zł,
zostały przyjęte  środki z Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na dzień dziecka w kwocie
13.600,00 zł, do budżetu została przyjęta decyzja Wojewody dotycząca zakupu podręczników i
materiałów edukacyjnych 48.130,00 zł oraz rozliczenie transportu osób do punktów szczepień w
kwocie 3276,00 zł to z takich większych zmian. 
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał czy wyciągacie Państwo wnioski z sytuacji, która miała
miejsce w poprzednim roku? Przedstawiacie do budżetu zapis o stypendiach na dwa dni przed
zakończeniem roku szkolnego? Gdy się okaże że Rada nie przyjmuje tego budżetu na sesji to
znowu mam wrażenie będzie lament, że to właśnie decyzja Rady spowodowała, że uczniowie nie
dostaną stypendium. Czy można było tą kwotę wpisać do budżetu wcześniej nawet w maju ?
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  jakby  Pan  Bala  słuchał  na
początku to by wiedział, że mowa była o zmianach wchodzących zarządzeniem, gdyż tak jak się
umawialiśmy  zanim  zacznę  mówić  o  zmianach  do  budżetu  miałam  mówić  o  zmianach
wprowadzonych  zarządzeniem  i  właśnie  tak  poczyniłam.  Kwota  16.000,00  zł  została
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wprowadzona  zarządzeniem.  To  są  stypendia  socjalne,  a  stypendia  motywacyjne  są  już  w
budżecie i zostaną wypłacone jutro na zakończenie roku szkolnego dzieciom.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala-  złożył wniosek o zmianę układu w załączniku nr 3 w taki
sposób  żeby  podsumowanie  działu  znajdowało  się  na  początku  zestawienia  wydatków  czy
inwestycji.

Rada Gminy Grunwald przegłosowała w głosowaniu jawnym wniosek o zmianę układu w załączniku nr 3 w
taki sposób żeby podsumowanie działu znajdowało się na początku zestawienia wydatków, inwestycji.

-4 głosy za 
- 3 głosy przeciw

- 3 głosy wstrzymujące

Wniosek o zmianę układu w załączniku nr 3 w taki sposób żeby podsumowanie działu znajdowało się na 
początku zestawienia wydatków, inwestycji został przyjęty.
Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.  11.10.     w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  hipoteki  na  rzecz  Banku  
Spółdzielczego w Olsztynku na nieruchomość będącą własnością Gminy Grunwald;

Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska-  przedstawiła treść uchwały dotyczącej wyrażenia
zgody na ustanowienie hipoteki na rzecz Banku Spółdzielczego w Olsztynku na nieruchomość
będącą  własnością  Gminy  Grunwald.  Dodała,  że  był  dwukrotnie  ogłoszony  przetarg  na
wyłonienie banku. Za każdym razem nie było chętnych, dlatego wystąpiliśmy z wnioskiem do
banku Spółdzielczego w Olsztynku, aby taki kredyt z wolnej ręki przeprowadzić. Bank się zgodził
jednakże potrzebuje ustanowienia hipoteki. Nieruchomości, które są Rychnowie, Gierzwałdzie i
działka w Stębarku stwarzają zabezpieczenie. 
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala-zapytał ile będzie kosztował ten kredyt ?
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała, że propozycja to poniżej 3% czyli
cały koszt oprocentowania kredytu to 340.000,00 zł. Jeżeli chodzi o wysokość prowizji to będzie to
0,5 % czyli 7350 zł od całej kwoty.
Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.12 Wolne wnioski i zapytania

Inspektor- Pan Ryszard Kupisz- powiedział że są z nami inwestorzy, którzy kupili 2 działki w
Tymawie 11, 3 hektara działki 6/1 i 7. Wystąpili z wnioskiem o przystąpienie do sporządzenia
planu miejscowego ponieważ działki są poza planem.
Pan  Marcin  Śladewski- wystąpiliśmy  do  Rady  z  propozycją  o  uchwalenie  miejscowego
zagospodarowania  przestrzennego.  Nasza  propozycja  jest  zgodna  z  obowiązującym  studium
Gminy. Mamy zamiar przekształcić te działki z rolnych na rekreacyjne ze wszystkimi wytycznymi
które zostały podjęte w studium. Chcemy prosić Państwa o akceptację wniosku żebyśmy mogli
rozwijać część Państwa Gminy.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał jakie są koszty zagospodarowania przestrzennego dla
takiego obszaru ?
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Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że około 30 tysięcy.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał czy Panowie byliby skłonni sfinansować taki koszt
zmiany planu?
Pan Marcin Śladlewski- odpowiedział, że tak.
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- odpowiedział, że ma prośbę do Wójta i do pracowników. Jeżeli
mielibyśmy na tej inwestycji skorzystać jako mieszkańcy to prace nad zmianą planu nie mogą 
trwać dwa lata tak jak w przypadku miejsca, w którym miały powstać kurniki. Trzeba nadać temu
szybszą ścieżkę opracowywania tej zmiany. Trzeba wyrazić akceptację projektu. Składam wniosek
formalny o pozytywne zaopiniowanie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania dla tego obszaru.

Rada Gminy Grunwald przegłosowała w głosowaniu jawnym wniosek o wprowadzenie na działce nr
6/1 i 7 obręb Tymawa plan zagospodarowania przestrzennego.

-10 głosów za 
- brak głosów przeciw

- brak głosów wstrzymujących
Rada Gminy Grunwald jednogłośnie wyraziła zgodę na wprowadzenie na działce nr
6/1 i 7 obręb Tymawa plan zagospodarowania przestrzennego.
Radni więcej uwag nie zgłosili.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  pracownicy  uczestniczą
w różnych szkoleniach. Mamy ostatnio w Radzie sporo nieobecności myślę ze powstały z tego
tytułu  jakieś  oszczędności  i  może  znajdą  się  środki  na  szkolenia  dla  Radnych.  Wnioskuję
o znalezienie takich szkoleń w temacie obowiązki i prawa radnego, tworzenie uchwał, budowa i
kształtowanie budżetu. 
Radny  Gminy-  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  na  jakim  etapie  są  prace  związane  z  planem
zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek  w Mielnie,  na  których  miały  powstać  kurniki,
a potem zakład polepszacza glebowego? 
Zastępca  Wójta-  Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział,  że  jesteśmy po pierwszym spotkaniu
konsultacyjnym. Koniec spotkań planowany jest na koniec lipca więc w sierpniu lub wrześniu
będziemy mogli przedstawić wyniki tego i zostanie przedstawiona propozycja uchwalenia tego
planu. 
Radny Gminy- Pan Ryszard Bala- zapytał w jakim kierunku zmierza zmiana przeznaczenia tych
gruntów ?
Zastępca Wójta- Pan Sławomir Sapryka- odpowiedział, że to zależy od tego co będą zgłaszali
mieszkańcy na konsultacjach. Na pierwszym spotkaniu parę dni temu było kilka pomysłów będą
one zamieszczone na stronie. Jesteśmy w trakcie opracowywania protokołu z tego spotkania. 
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- zapytała czy wobec sytuacji, że Pan Bala 
złożył rezygnację z tabletu będzie  możliwość powrotu otrzymywania materiałów w wersji 
papierowej ?
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej 
możliwości. Pan Ryszard Bala nie będzie w stanie brać udziału w głosowaniu.  Będzie wyłączony 
z dostępu do Posiedzen.pl. Tablet jest powiązany z Posiedzenia.pl.
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek- powiedział, że Pan Wójt 
przedstawił dwa wnioski mieszkańców do Rady o rozłożenie na raty. Pierwsza osoba Pani K. 
rozłożenie na raty po 350 zł miesięcznie kwoty 19.904,70 zł za centralne ogrzewanie.

Rada Gminy Grunwald przegłosowała w głosowaniu jawnym wniosek Pani K. o rozłożenie na raty po 350
zł miesięcznie kwoty 19.904,70 zł za centralne ogrzewanie (zał. nr 8).

-10 głosów za 
- brak głosów przeciw

- brak głosów wstrzymujących
Rada Gminy Grunwald jednogłośnie wyraziła zgodę na wniosek Pani K. o rozłożenie na raty po 350 zł 
miesięcznie kwoty 19.904,70 zł za centralne ogrzewanie.
Radni uwag nie zgłosili

Druga osoba Pani B. rozłożenie na raty po 150 zł miesięcznie  kwoty 4834,53 zł za centralne 
ogrzewanie.

Rada Gminy Grunwald przegłosowała w głosowaniu jawnym wniosek Pani B. o rozłożenie na raty po 150
zł miesięcznie kwoty 4834,53 zł za centralne ogrzewanie (zał. nr 9).

-9 głosów za 
- brak głosów przeciw
- 1 głos wstrzymujący

Rada Gminy Grunwald jednogłośnie wyraziła zgodę na wniosek Pani B. o rozłożenie na raty po 150 zł 
miesięcznie kwoty 4834,53 zł za centralne ogrzewanie.
Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad.pkt.13. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  -wobec  zrealizowania
porządku  obrad  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji  Kultury,  Oświaty  i  Zdrowia,  Komisji
Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Komisji  Gminy
odbytego w dniu 24 czerwca 2021 r.

Protokołowała    Przewodniczący Komisj i  Rewizyjnej  
Rady Gminy.  

Marta Grudzińska Zbigniew Napłoszek
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